
Muistio vikellyskomitean teams 26.3.2024 klo 19.00-20.00

Paikalla: Oona Pekkala (pj), Jessica Laxen, Jessica Tammisto, Vuokko Toivanen, Tea
Taipale, Anna Kivistö

- CVI Finland -järjestelyt hyvällä mallilla. Oona neuvotellut FEI:n exchange programin kautta
ainakin yhden toimihenkilön matkakulut, mahdollista ehkä saada myös toinen sitä kautta.
Tuomaristo ja toimihenkilöt kysytty, Hevosopiston kanssa sovittu tilavarauksista ja -vuokrista.
Kartoitettiin komitealaisten mahdollisuutta osallistua järjestelyihin. Emma’s Cafe on
lupautunut sponsoroimaan CVI:ta 500,00e. Lisää sponsoreita kaivataan.
- Maajoukkuetoiminnan jatkoa selvitetty ja jatketaan tätä työtä. Keskustelua käyty, jotta
saataisiin maajoukkuetoimintaa vielä kehittyneemmäksi ja ettei ole liikaa yhden ihmisen
harteilla.
- Hujo:n kautta luvattu parempaa mahdollisuutta lajien budjettien seurantaan.
- PM:t 2025 olisi Suomella järjestysvuorossa. Muille Pohjoismaille tämä on ok. Ypäjällä tulee
olemaan juhannuksen jälkeen koulu-, este- ja parakouluratsastuksen PM:t. Käytiin
keskustelua ja todettiin, että haluttaisiin vikellys CVI-kilpailuna samaan tapahtumaan.
Yhteiset PM:t muiden lajien kanssa koetaan statusta nostavana tekijänä. Ajankohtakin olisi
sopiva koska Flyinge on viikkoa myöhemmin ja Stadl Pauran EM/MM 30.7-3.8.2025, eli
riittäisi vielä kvaalien saamiseksi suomalaisille.
- Dropboxista halutaan luopua ja siirtää musiikkien lataus Google Driveen. Jessica T. tekee
driven ja Jessica L. kuvallisen ohjeen musiikkien lataamiseen. Dropboxia ei poisteta vielä
jotta vanhat musiikit saa sieltä vielä siirrettyä.
- Arvokilpailuedustajien valinta-aikataulut selkenevät kunhan kilpailujen kutsut aukeavat.
Noin viikkoa ennen nom.entryjä jotta SRL ehtii tehdä ilmoittautumiset.
- Toimihenkilökoulutusten tilanne ei ole edennyt, siirtynevät syksyyn?


